



The International School
OF MACAO | 澳門國際學校



FOUR SEASONS HOTEL
Macao, Cotai Strip



CANCHAM
MACAO

Dear Parents/Guardians:

TIS is once again partnering with the Four Seasons Hotel to raise awareness and funds for cancer research through the Run of Hope on Sunday, November 2, 2014. We sincerely hope that many TIS families will support this worthy cause by participating in either the 3 km family walk or 5 km run. This is a fun event for the whole family, so come out and show your TIS community spirit!

There will also be other pre and post event fundraising activities for the Run of Hope, such as the popular Pasta Night and Sunday Brunch held at Splash, the Four Seasons Hotel poolside restaurant:

EVENT DETAILS	PASTA DINNER	SUNDAY BRUNCH	EAT & RUN (Brunch + Run/Walk)
Date: Sun, Nov. 2	Date: Fri, Oct. 31 & Sat, Nov 1	Date: Sun, Nov. 2	Date: Sun, Nov. 2
Time: 8:45 am run & walk	Time: 6:30--10:00 pm	Time: 10:00 am--1:00 p.m.	Time: Run 8:45 a.m. Brunch 10:00-1:00 p.m.
Place: Routes to be confirmed	Place: Splash at Four Seasons Hotel Macao	Place: Splash at Four Seasons Hotel Macao	Place: Splash at Four Seasons Hotel Macao
Events: 3 km Family Walk & 5 km Run	Cost: MOP 248 per adult MOP 148 per child	Cost: MOP 248 per adult MOP 148 per child	Cost: MOP 428 per adult MOP 228 per child

Registering for the Run of Hope, Pasta Dinner and/or Sunday Brunch is easy!

Sign up at TIS:

- Fill out the attached registration form and payment details (pay by cash or cheque). Bring your form and payment (in the attached envelope) to the TIS main office and deposit in the box at the reception desk.

Or:

- Visit the Four Seasons Hotel Macao front office or The Boutique at Four Seasons (open 12:00 pm to 8:00 pm daily)
- Call the Run of Hope hotline at (853) 8112 8804
- Email: runofhopemacau@gmail.com
- Sign up at the registration booth on the day of the event

NOTE: Please pick up your free T-shirt at the location where you register. If you register at TIS, T-shirts will be distributed from **Oct 27-31** in the main office. You can also pick up your T-shirt on the day of the event.

If you're not interested in participating in the Run of Hope, but would still like to make a donation, you can deposit funds directly to the Run of Hope account: **BNU 9008494793**. If you would like a receipt, email the deposit slip along with your name, address and phone number to: runofhopemacau@gmail.com

All funds raised will be donated to the Kiang Wu Hospital cancer department and the Evangelize China Fellowship Orphanage in Macau. For more information about additional ways to register, visit the Run of Hope website at www.runofhopemacau.com. I look forward to seeing you at the event!

Sincerely,

Howard Stribbell
Head of School



The International School
OF MACAO | 澳門國際學校



FOUR SEASONS HOTEL
Macao, Cotai Strip



CANCHAM
MACAO

親愛的家長/監護人：

澳門國際學校很榮幸能再次與澳門四季酒店合作，於2014年11月2日（星期日）舉辦「澳門四季樂善行」，為癌症研究籌務經費及提高各界對癌症的認識。這是一項很有意義的家庭活動，本校希望學生及家人能踴躍參與3公里寫意行或5公里跑步，發揚本校的團結精神！

除了步行及跑步外，其他籌款項目包括在四季池畔餐廳「扑滿」舉行之「意大利之夜」及週日早午餐：

活動詳情	意大利晚餐	週日早午餐	早午餐 + 跑步／寫意行
日期: 11月2日(星期日)	日期: 10月31日(星期五)及 11月1日(星期六)	日期: 11月2日(星期日)	日期: 11月2日(星期日)
時間: 上午 8:45 跑步／步行	時間: 下午 6:30 - 10 時	時間: 上午 10:30 - 下午 1 時	時間: 跑步 - 上午 8:45 早午餐 - 上午 10:30 - 下午 1 時
地點: 路線有待確定	地點: 澳門四季酒店 - 扑滿	地點: 澳門四季酒店 - 扑滿	地點: 澳門四季酒店 - 扑滿
活動: 3公里寫意行及 5公里跑步	費用: 成人每位澳門幣 248 圓 小童每位澳門幣 148 圓	費用: 成人每位澳門幣 248 圓 小童每位澳門幣 148 圓	費用: 成人每位澳門幣 428 圓 小童每位澳門幣 228 圓
費用: 成人每位澳門幣 200 圓 小童每位澳門幣 100 圓			

各項活動報名方法簡單！

親臨澳門國際學校報名：

- 將填妥之附頁報名表及付款資料（以現金或支票支付）放入信封內，並交回澳門國際學校校務處之收集箱。

或

- 親臨澳門四季酒店前台或精品店（每天由中午 12 時至晚上 8 時）
- 致電「澳門四季樂善行」熱線（853）8112 8804
- 電郵至 runofhopemacau@gmail.com
- 活動當日到登記櫃位報名

備註：請向報名單位索取免費 T 恤。如在澳門國際學校報名，T 恤將於 10 月 27 日至 31 日派發，你亦可在活動當日索取。

如未能抽空參與寫意行／跑步，但希望捐款的話，可直接將善款存入「澳門大西洋銀行」帳戶：9008494793。如需收據，可將銀行入數紙連同姓名、地址及電話號碼，電郵至 runofhopemacau@gmail.com。

全部善款將捐贈予鏡湖醫院腫瘤科及澳門慈恩孤兒院。歡迎到 www.runofhopemacau.com 瀏覽更多報名資料。希望各位踴躍參與！

Howard Stribbell
學校負責人